

Title (en)

A FOOT PEDAL DEVICE.

Title (de)

FUSSPEDALVORRICHTUNG.

Title (fr)

DISPOSITIF POUR PEDALES.

Publication

EP 0188517 A1 19860730 (EN)

Application

EP 85903447 A 19850716

Priority

SE 8403733 A 19840716

Abstract (en)

[origin: WO8600732A1] A foot pedal device comprises an elongate pedal plate (10), supported for limited pivotal movement around a horizontal axis (14) extending generally transversally to said pedal plate (10) adjacent to the rear end thereof. In order to offer an improved convenience to an operator the pedal plate (10) is arranged to form a primary operating means of the pedal device which also comprises a secondary operating means (18), arranged to be actuated from said pedal plate (10), and an inclination adjustment means (28), mounted for limited displacement thereof in a direction at least approximately parallel to the longitudinal direction of the pedal plate (10) and arranged, when subjected to a displacement in said direction, to cause an alteration of the position of the pedal plate (10) relatively to said secondary operating means (18), resulting in an alteration of the inclination of the pedal plate (10).

Abstract (fr)

Un dispositif pour pédale comprend une plaque allongée (10) de pédale soutenue sur un axe horizontal (14) adjacent à son extrémité postérieure et qui s'étend généralement dans un sens transversal à ladite plaque (10) afin de rendre possible un mouvement limité de pivotement de celle-ci. Afin d'offrir un confort plus grand à un utilisateur, la plaque de pédale (10) forme un élément primaire d'actionnement, le dispositif pour pédale comprenant également un élément secondaire d'actionnement (10) agencé de façon à être commandé par ladite plaque de pédale (10), et un élément de réglage de l'inclinaison (28) monté pour se déplacer en un sens au moins approximativement parallèle au sens longitudinal de la plaque de pédale (10) et agencé pour provoquer une modification de la position de la plaque de pédale (10) par rapport à l'élément secondaire d'actionnement (18) lorsqu'il se déplace dans ce sens, ce qui a pour résultat une modification de l'inclinaison de la plaque de pédale (10).

IPC 1-7

G05G 1/14

IPC 8 full level

G05G 1/30 (2008.04); **G05G 1/46** (2008.04)

CPC (source: EP)

G05G 1/30 (2013.01); **G05G 1/46** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8600732A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8600732 A1 19860130; EP 0188517 A1 19860730; SE 443671 B 19860303; SE 8403733 D0 19840716; SE 8403733 L 19860117

DOCDB simple family (application)

SE 8500283 W 19850716; EP 85903447 A 19850716; SE 8403733 A 19840716